
1 
 

P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.3.6.2020 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 24 sierpnia 2020 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz. 

 

Protokołowała pracownik biurowy Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego 

w Olecku – Sylwia Barszczewska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Radny Rady Miejskiej – Renata Małgorzata Maciąg,  

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski Komisji. 

 

Zaproponowała dodatkowe punkty do porządku posiedzenia komisji: Dyskusja na temat 

służby zdrowia i transportu dzieci do szkół. 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Dyskusja na temat służby zdrowia. 

4. Dyskusja na temat transportu dzieci do szkół. 

5. Wnioski Komisji. 

 

Komisja przez aklamację jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
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Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

b) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zauważył, że Komisje Rady zgodnie z zapisem w Statucie Gminy Olecko, nie mogą tworzyć 

mniej niż 6 członków, nie dotyczy to Komisji Statutowej, Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i 

Petycji. Zapytał, czy w związku z zaistniałą sytuacją komisja może głosować nad projektami.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że jest to wolny wakat, który może zostać obsadzony w każdej chwili. 

Nadmienił również, ze w obecnym stanie prawnym nie można zmusić radnego do zasiadania 

w komisji. W tej kwestii szykowana jest zmiana w Statucie Gminy, dotycząca ilości radnych 

w komisji.  

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska  

zapytała, czy w związku z tym opiniowanie projektów będzie ważne. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że w jego ocenie opiniowanie jest ważne, gdyż komisja ma wymagane 

kworum. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

c) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

dodała, iż zgodnie z prawem ujawnienie złoża musi zostać udokumentowane w studium,  

ale nie jest jednoznaczne z wyrażeniem zgody na jego wydobycie.  

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska  

zapytała co oznacza termin remediacja. 

 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że jest to oczyszczanie powierzchni ziemi, gleby, wód podziemnych  

z zanieczyszczeń wprowadzonych na skutek działalności człowieka. Ustawa mówi o tym,  

aby określić takie tereny. W naszym studium będzie zapis, że takie obszary w Gminie Olecko  

nie występują. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Olecko. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego  

na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form 

wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Olecko. 

 

 

g) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz 

określenia granic obwodów szkół podstawowych 

 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko oraz określenia granic obwodów szkół 

podstawowych. 

 

 

h) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Seniorów 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Wskazała proponowane 

zmiany przez Komisję Statutową w projekcie uchwały: 

 w § 12 ust. 2 po słowach „udział biorą” zostanie dopisane wyrażenie: „wszystkie 

osoby starsze, w tym”; 

 w § 16 ust. 5 po słowach „Na karcie do głosowania” zostanie dopisane wyrażenie: 

„każda osoba biorąca udział w głosowaniu”.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Nowik  

zapytała, czy nadal będzie Przewodniczący Oleckiej Rady Seniorów czy Rada będzie tylko 

organem doradczym. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że organem doradczym będzie, gdyż wynika to z ustawy. Przewodniczący 

Rady Seniorów będzie wybierany na pierwszym posiedzeniu.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i garaży 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Olecko 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy oczyszczalnia ścieków w Olecku będzie wydolna na przyjęcie takich ilości 

ścieków w związku z rozszerzonym obszarem aglomeracji. Powiedziała, że może lepszym 

pomysłem byłoby doprowadzenie ścieków do oczyszczalni w Lenartach.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że oczyszczalnia w Lenartach jest w bardzo złym stanie technicznym, 

modernizacja pochłonęłaby miliony złotych. Olecka oczyszczalnia jest na bieżąco 

modernizowana, ciągle podlega rozbudowie o nowoczesne urządzenia, które uzdatniają 

ścieki, w związku z tym dużo taniej jest podłączyć nowych odbiorców do niej.  

Są przygotowane kolejne plany modernizacyjne. Na ile Przedsiębiorstwo Wodociągów  

i Kanalizacji w Olecku ma możliwości przerobowe to tyle przyjmuje ścieków, dzięki czemu 

cena ścieków za m³ jest niższa.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała ile gmina zarabia na przyjmowaniu ścieków od innych miejscowości.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że gmina na tym nie zarabia, gdyż PWiK jest spółką prawa handlowego  

i wszelkie dochody zasilają budżet spółki.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poprosiła o przedstawienie  przychodów i kosztów PWiK z tytułu odbioru ścieków  

z beczkowozów. Zapytała czy jest wykonana ekspertyza dotycząca stanu technicznego 

oczyszczalni ścieków w Lenartach. Jeżeli tak, to prosi o jej przedstawienie. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał, czy mieszkańcy będą płacić mniej w związku ze zwiększoną ilością odbiorców.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że jeśli jest więcej odbiorców to koszty utrzymania w stosunku  

na jednego mieszkańca obniżają się.  

 

Komisja podjęła dyskusję.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Olecko. 
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k) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały wstrzymując się do wydania opinii Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

l) projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

BRM.0007.67.2020 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że nie zaszły nowe okoliczności od czasu rozpatrywania skargi  

na czerwcowym posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Osobiście była na miejscu  

i uważa, że droga została naprawiona.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podtrzymania 

stanowiska wyrażonego w uchwale BRM.0007.67.2020 Rady Miejskiej w Olecku z dnia  

30 czerwca 2020 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza.  

 

 

m) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał na jakim etapie jest realizacja zadania pn. „Modernizacja energetyczna budynku 

Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku przy ul. Zielonej 1”. 

 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, że doszło dużo prac dodatkowych. Nadmieniła, że umowa na realizację 

zadania podpisana jest do końca października.  

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał, gdzie wpływają pieniądze z wynajmowanych pomieszczeń w szkołach. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że szkoła według przepisów odprowadza dochody do gminy.  
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Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

n) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał, która to jest dokładnie droga nr 141508N. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że chodzi o drogę przy dworcu PKP/PKS. 

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie torowiska przy zjeździe z ronda na ul. Wojska 

Polskiego w stronę dworca PKP. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy pieniądze na nowe zadanie wprowadzone pn. „Głęboka termomodernizacja 

obiektów oświatowych w Gminie Olecko”  to środki unijne czy norweskie.  

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że norweskie. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy już są przyznane środki. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, iż należy założyć zadanie w WPF, aby można było  przygotowywać zadanie 

inwestycyjne. Jeżeli gmina otrzyma dofinansowanie, to wówczas trzeba będzie zabezpieczyć 

w budżecie.  

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zapytał co dokładnie będzie obejmować zadanie pn. „Głęboka termomodernizacja obiektów 

oświatowych w Gminie Olecko”. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że m.in. docieplenie budynków, wymiana okien, wymiana instalacji 

wewnętrznych, wymiana oświetlenia, montaż instalacji fotowoltaicznej oraz pompy ciepła.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, które szkoły są ujęte w zadaniu. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że jest to Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza, Szkoła 

Podstawowa Nr 2 im. Mikołaja Kopernika, Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Jana Pawła II, 
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Szkoła Podstawowa Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego  

w Olecku oraz Szkoła Podstawowa w Babkach Oleckich i Szkoła Podstawowa w Judzikach.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2020-2029. 

 

 

o) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Olecko 
 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy chodzi o działki na których miały powstać 4 piętrowe bloki. 

 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że tak.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 2 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2  – Sprawy wniesione. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Nowik 

odczytała pismo, które wpłynęło do komisji od pracowników „Aspera Med Sp. z o.o.”. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zwróciła się do wszystkich obecnych na posiedzeniu, aby zrobić wszystko by ci pracownicy 

otrzymali wynagrodzenie za wykonaną pracę.  

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

poprosił, aby przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku 

zabrała głos.  

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

odpowiedziała, iż w lutym na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji była 

rozpatrywana skarga Pani E.G. w tej samej sprawie. Umowa pomiędzy Miejskim Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Olecku, a wykonawcą świadczącym usługi opiekuńcze została 

rozwiązana z powodu wadliwego wykonywania usług.  
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, iż poinformował zwolnione opiekunki o możliwości skorzystania z nieodpłatnych 

porad prawnych, które są realizowane w Starostwie Powiatowym w Olecku. Doradził 

również, aby wystąpiły do Sądu Pracy by uzyskały wyrok oraz wystąpiły o zabezpieczenie 

ewentualnych kwot roszczenia, które są między firmą a MOPS.  

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

powiedziała, że wykonawca nie usunął nieprawidłowości w wyznaczonym terminie  

w związku z czym umowa zawarta między nim a MOPS w Olecku została rozwiązana.  

To pracodawca powinien się wywiązać z zobowiązań, jakie wynikają z  zawartej umowy. 

Pracownicy, którzy mieli zawarte umowy zwrócili się do Sądu Pracy, w sprawie wypłacenia 

zaległego wynagrodzenia, który to orzekł, że do momentu rozstrzygnięcia sprawy sądowej, 

która jest w trakcie, odroczy postępowanie.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Nowik 

zapytała, czy wykonawca usunął braki w dokumentach. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że nie. W związku z zaistniałą sytuacją została przeprowadzona kontrola 

przez Urząd Wojewódzki, który również wykazała nieprawidłowości w dokumentacji oraz  

w zakresie realizacji usług opiekuńczych. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

dodała, iż braki w dokumentacji dotyczyły nieuzupełnionych kart pracy oraz wykonywania 

usług przez osoby bez posiadanych kwalifikacji.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poprosiła o przedstawienie kopii umowy zawartej pomiędzy przedsiębiorcą „Aspera Med  

Sp. z o.o.”,  a MOPS w Olecku. 

 

Komisja podjęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

poprosiła o informację od Dyrektora MOPS, jakie działania zostały podjęte  

aby pomóc opiekunkom.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 - Dyskusja na temat służby zdrowia. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko 

zgłosił problem z bardzo dużymi kolejkami pod przychodnią lekarzy rodzinnych przy  

ul. 11 Listopada. Zauważył, że przychodnia jest duża i może należałoby zastanowić się nad 

możliwością wpuszczania pacjentów do środka z zachowaniem wszelkich środków 

ostrożności.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że niektóre jednostki w dalszym ciągu pozostają zamknięte dla petentów. 

Gmina nie posiada terenu przy przychodni, więc nie ma możliwości postawienia nawet ławek.  
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Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

powiedziała, że każdy podmiot, który ma zawartą umowę z Narodowym Funduszem Ochrony 

Zdrowia, może otrzymać dotację od Marszałka w wysokości do 50.000,00 zł na zakup 

środków ochrony indywidualnej, zakup sprzętu bądź przeprowadzenia inwestycji. W planach 

Eskulap Sp. o.o. NZOZ jest wykonanie zadaszenia przed wejściem do przychodni. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Nowik 

uważa, że wiata to kuriozalny pomysł. Zbliża się sezon jesienno-zimowy i nie wyobraża 

sobie, aby pacjenci stali w kolejkach za zewnątrz. Zaproponowała, aby zamiast montowania 

wiaty te pieniądze zostały przeznaczone na zatrudnienie pracownika, który ustalałaby 

konkretne godziny przyjęć dla każdego pacjenta dzięki czemu nie tworzyłyby się tak ogromne 

kolejki, jak to ma miejsce teraz.  

 

Komisja zgłosiła wniosek, aby rozwiązać problem z dużymi kolejkami pod przychodnią 

lekarzy rodzinnych przy ul. 11 Listopada w Olecku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 - Dyskusja na temat transportu dzieci do szkół. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

powiedziała, iż rozmawiała z Panem Burmistrzem na temat dowozu dzieci do szkół. Została 

poinformowana, że będzie reorganizacja transportu. Zwróciła uwagę, iż wybór przewoźnika 

ma bardzo dużo do życzenia. Firma Faster Typa s.j. ma niepochlebne opinie w internecie. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, dlaczego unieważniono umowę z dotychczasowym przewoźnikiem.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że umowa nie została rozwiązana, tylko ona wygasa, w związku z czym został 

rozpisany nowy przetarg. Został on unieważniony głównie z powodu wady prawnej, gdyż 

obowiązujące zezwolenia, zgodnie z ustawą transportową, wygasają z końcem tego roku. 

Dodał, że w środę (26 sierpnia 2020 r.) na posiedzenie Komisji Planowaniu, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku został zaproszony Pan Radosław Typa, przedstawiciel 

firmy Faster Typa sp. z o.o., oraz ma zostać przedstawiona informacja Burmistrza na temat 

transportu.   

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała dlaczego akurat ten przewoźnik będzie realizować to zadanie, a nie firma lokalna. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że nikt inny nie zaproponował takiego rozwiązania.  

 

Komisja podjęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zgłosiła wniosek, aby odstąpić od podpisania umowy z firmą Faster Typa s.j. na przewóz 

dzieci i ogłosić nowy przetarg. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 



11 
 

zgłosiła wniosek, aby Komisja Rewizyjna dokonała kontroli firmy Faster Typa s.j. pod 

względem wiarygodności, gdyż nie cieszy się ona dobrą sławą w opinii publicznej. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wnioski Komisji. 

 

Komisja zgłosiła wniosek, aby rozwiązać problem z dużymi kolejkami pod przychodnią 

lekarzy rodzinnych przy ul. 11 Listopada w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji - Janina Anuszkiewicz  

wystąpiła w następujących sprawach: 

 zapytała, czy jest wykonana ekspertyza dotycząca stanu technicznego oczyszczalni 

ścieków w Lenartach,  

 

 poprosiła o przedstawienie przychodów i kosztów Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji w Olecku z tytułu odbioru ścieków z beczkowozów, 

 

 poprosiła o przedstawienie kopii umowy zawartej pomiędzy przedsiębiorcą „Aspera 

Med Sp. z o.o.”  a Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Olecku, 

 

 wnosi o odstąpienie od podpisania umowy z firmą Faster Typa s.j. na przewóz dzieci  

i ogłosić nowy przetarg; 

 

 poprosiła o informację od Dyrektora MOPS, jakie działania zostały podjęte  

aby pomóc opiekunkom.  

 

 

 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie torowiska przy zjeździe z ronda na ul. Wojska 

Polskiego w stronę dworca PKP.  

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska  

zgłosiła wniosek, aby Komisja Rewizyjna dokonała kontroli firmy Faster Typa s.j. pod 

względem wiarygodności, gdyż nie cieszy się ona dobrą sławą w opinii publicznej. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

  

 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

 

Przewodniczący Komisji 

Janina Anuszkiewicz 

 

   


